
Higher French Translation Exercise 4

Airbnb accueillera gratuitement 20 000 réfugiés afghans dans le monde 

Translate the following text into English 

Airbnb « va commencer à accueillir 20.000 réfugiés afghans gratuitement dans le 
monde » pour répondre à « l’une des crises humanitaires les plus graves de notre 
temps ». C’est ce qu’a annoncé ce mardi le cofondateur de la plateforme de locations 
touristiques entre particuliers, Brian Chesky. 

Airbnb « paiera pour ces séjours », mais « ne pourra pas (agir) sans la générosité de (ses) 
hôtes », explique Brian Chesky sur son compte Twitter, en proposant aux personnes 
désireuses d’accueillir gratuitement une famille de réfugiés de se signaler auprès de la 
plateforme. Depuis 2012, la société américaine permet à des hôtes de mettre 
gratuitement à disposition des chambres pour héberger demandeurs d’asile ou réfugiés, 
grâce à sa plateforme « Open Homes ». 

« Le déplacement et la réinstallation de réfugiés afghans aux Etats-Unis et ailleurs est 
l’une des crises humanitaires les plus graves de notre temps », poursuit-il. Brian Chesky 
estime devoir « agir » et espère « inspirer d’autres responsables économiques à faire de 
même ». 

The Translation is on the following page.  
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https://www.20minutes.fr/dossier/airbnb
https://www.20minutes.fr/monde/afghanistan/
https://www.20minutes.fr/monde/refugies/
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Answer Scheme 

Airbnb "will start welcoming 20,000 Afghan refugees free of charge around the world" in 
response to "one of the most serious humanitarian crises of our time." This is what the co-
founder of the peer-to-peer vacation rental platform, Brian Chesky, announced on 
Tuesday. 

Airbnb "will pay for these stays", but "will not be able (to act) without the generosity of 
(its) hosts", explains Brian Chesky on his Twitter account, offering people wishing to 
welcome a refugee family for free to report themselves with the platform. Since 2012, the 
American company has allowed guests to make rooms available free of charge to 
accommodate asylum seekers or refugees, thanks to its "Open Homes" platform. 

"The displacement and resettlement of Afghan refugees in the United States and 
elsewhere is one of the most serious humanitarian crises of our time," he continues. Brian 
Chesky believes he has to "act" and hopes "to inspire other economic leaders to do the 
same.” 
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